

Huaxia South Chinese School Weekly News

Jan. 15, 2015

华夏中文学校的同学们和家长们，你们好！

这星期六（一月十七日）学校继续上课，请大家尽量提早到校，不要迟到，早到的鸟有虫吃。

这星期我们又有一些学生习作发表了。视频也应该上线了。请大家继续参观我们的习作园地。网址在此：<http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx>。

我们的许多学生都向侨报《华夏园地》投稿了。希望大家注意 1 月 23 日的《侨报周末》。我们已经有几十篇了，这次不能发表，下次。我们还要争取更多的机会。当你看到自己孩子的习作时，请务必奖励他/她（们）。我代表学校谢谢你们！

上星期我们举办了总校的演讲比赛。我们的学生取得了好成绩，他们是：

一年级：三等奖：陈子禾，马安琪，黄思柔
二年级：二等奖：刘致远，徐彩婷。三等奖：汪俊闻
三年级：二等奖：王允燕；三等奖：夏奇瑞

主办老师们一致认为，演讲水平一年比一年高。向学生们祝贺！

第二单元考试定在一月三十一日。希望大家考完后，过一个愉快的春节。

春节快到了。请同学们尽快找老师报名，这星期是最后的机会了。请家长们帮忙鼓励孩子们站出来！

这星期二的万宝路市学区董事会议上，讨论了中国新年成为学校公立节日的议题。会议真是太成功了！我们许多家庭都去了，大家聚聚一堂。我们学校的学生们踊跃发言，他们的演讲真是感人。他们从成人想不到的角度看问题。后生可畏呀！这就是我们华人的希望。委员们也被真情打动。为了有一个好的结果出来，我们还要再接再厉，下次讨论会非常重要，由于这次人满为患，下次移师中学礼堂。所有我们需要更多的人。古人云，一而再，再而衰。但我们一定要坚持住，不能衰，直到胜利。

这星期在学校餐厅，2:00pm-3:00pm，有一个语言补习机构（Honors Review in Marlboro）来办讲座，他们要讲” PARCC” 考试和新的 SAT 考试。这对你们的孩子有重大影响。附录是他们的讲座介绍。欢迎大家来听！

狼爸虎妈具往已，熊猫子女才开始。

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一五年一月十五日

附录：

1. PARCC Test

According the result of the PARCC Test, schools will determine a student's placement.

The testing subjects are ELA/Literacy test and Math test.

There will be two tests until the end of semester.: PBA (Performance Based Assessment) and EOY(End of Year Assessments).

Each test will consist of a combination of three new types of questions:

A.. EBSR (Evidence Based Selected Response) - Students will need to use evidence to prove their answer.

B.. TECR (Technology Enhanced Constructed Response) - Students will use technology to show comprehension.

C.. PCRs(Prose Constructed Response) - Students will be required to construct written response to a test prompt.

The types of questions asked in PARCC Test are quite different than those asked on the NJ ASK.

We will explain how Honors Review prepare your child to take the test.

2. SAT/ 2016 New SAT

Honors Review has developed authentic materials for SAT preparation classes. We use the computerized diagnostic tests for the students.

Thus we can analyze student's weakness and compensate them. Also we will give some information regarding to newly designed SAT from 2016 spring.

Hello Huaxia Students and Parents,

This Saturday (01/17) our school is open as usual. Please don't be late for the school. Welcome to our Chinese school. Early birds get worms.

We have more students' work on the web. And we have videos, too. Please continue to visit our students' project and writing webpage.

<http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx>.

Last week we held a speech contest for regional Huaxia Chinese schools. We have got three second awards and five third awards. The contesters are getting better every year.

The second unit test will be held on 01/31/2015. Please be prepared.

Chinese New Year is coming. This week will be the final registration. Please take the opportunity to show yourselves.

Last Tuesday, Marlboro had a BOE meeting to discuss the Asia lunar new year as an official holiday in Marlboro school district. Many of our families showed up. Our students gave a perfect presentation. They have given the reasons that we never thought about. They have done a wonderful job. Since there were too many people there, they will move next hearing and discussion to Marlboro Middle School. Hope more parents will show up.

This Saturday, Honors Review in Marlboro will have a presentation about their business. They will talk about PARCC Test and new SAT test. Both of these are new. They will have a big impact on your children. The agenda is above. Please come and enjoy their presentation. It's in the cafeteria, 2:00pm to 3:00pm.

See you at School.

Cheng Yi

Huaxia South Chinese School

01/15/2015